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Følgende forslag Ɵl generalforsamlingen er sƟllet af Harald Thornval, Hyacintvej 20: 

Hermed fremsendes 2 stk. Forslag fra Hyacintvej 20 Ɵl behandling ved Generalforsamling. 

1. 

Vi foreslår at trampolin nedtages og erstaƩes af andet legeredskab som ikke kræver årligt Ɵlsyn. 

2.  

Vi foreslår at trampolin nedtages og erstaƩes af en petanque bane. Hvis forslag 1 ikke godkendes, mener 
jeg, at vi har brug for et godt mødested for foreningens voksne beboere. Hvis man virkelig synes, at det er 
rimeligt at påføre andre i grundejerforeningen så meget gene som vi oplever fra trampolinen, da må det 
være fordi man ikke taler nok sammen. Her kan en petanquebane være en god idé Ɵl at facilitere møder 
mellem os beboere. 

Årsag: 

Trampolin bruges ikke Ɵl at hoppe i, men primært Ɵl slåskamp og boldspil. Der spilles mere fodbold i 
trampolinen end på fodboldbanen. Sært.  

Det minder for os nære naboer om et MMA bur. 

Vi oplever meget høj og generende støj på vores matrikel og i vores bolig. 

Det er ikke kun i få minuƩer eller halve Ɵmer - Det er i flere Ɵmer ad gangen, at den ene larmende gruppe 
afløser den anden. Det er ikke rimeligt - det er ikke i orden. 

Vi foretrækker oŌe når vejret er godt at sidde indenfor og lukke vinduerne, fordi det ikke er muligt at føre 
en samtale 5-10 m fra trampolinen. 

Der er meget lydt i mellem de 2 facader fra Hyacintvej og Oxford allé, hvor lyden kastes frem og Ɵlbage. 


